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Uprzejmie informuję, że na LXIV sesji Rady Miejskiej 28 kwietnia 2022 r.  

w punkcie „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Roman 

Korczak w imieniu mieszkańców ul. Św. Marcina zgłasza problem ze zniszczoną nawierzchnią 

drogi „a właściwie dwóch dróg, bo tam się wszystko rozgałęzia i jest tam małe osiedle domków 

jednorodzinnych” oraz brakiem oświetlenia.  „Prawdopodobnie łatwiej będzie tam wykonać 

oświetlenie w pierwszym rzucie, a to by znacznie poprawiło bezpieczeństwo na tym osiedlu. 

Natomiast wykonanie drogi obawiam się jest bardziej kosztowne, ale też konieczne, bo gdyby 

ta droga nie miała takiego mokrego podłoża to te naprawy mogłyby dłużej być skuteczne i nie 

byłoby tylu reklamacji”. Radny poprosił o informację, czy były już jakieś plany rozwiązania 

tego problemu oraz w jakim okresie może to nastąpić?  
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